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Zamjena ili postavljanje uređaja javne rasvjete - (2)

Postavljanje zaštitnih ograda i branika - (2)

Postavljanje horizontalne signalizacije - (1)

Uređenje dječjih igrališta - (2)

Uređenje javnih zelenih površina - (2)

Uređenje pješačkih staza i pješačkih zona - (3)

Postavljanje športske opreme - (1)

Postavljanje sprava za vježbanje na otvorenom - (1)

Uređenje trgova - (2)

Projektiranje - (1)

Ostalo - (8)

RASPOLOŽIVA ALOKACIJA:

Predložene male komunalne akcije:          

240.000,00 HRK

MO POLUOTOK

 



 

1. ZAMJENA ILI POSTAVLJANJE UREĐAJA 
JAVNE RASVJETE - (2)

6.  POSTAVLJANJE ZAŠTITNIH OGRADA I 
BRANIKA - (2)

Rivnica 4
#1
Molim da se građanima vrati park koji je desetljećima služio našoj djeci u Rivnica 4, a 
koji je park uzurpirao vlasnik KARUBA KONOBE, I NA NJEMU ZARAĐUJE BEZ 
PLAĆANJA NAKNADE ZA UZURPIRANI opasni DJEČJI PARK. Neovlašteno je posjekao 
stabo lovora staro nekoliko desetljeća i to na način da je sve grane koje su dosezale 
do zgrade RIVNICA 4 njih sedam otrovao, A ONDA SU MU ASISTIRALI Parkovi i 
nasade u pilanju otrovanih i osušenih grana. Tu se djeca stranaca igraju na vlastitu 
odgovornost kako piše na ljujački, a nama prašina od suhe zemlje ulazi na balkone i 
nemožemo otvarati prozore. NADALJE ISTI VLASNIK Karuba konobe POSTAVIO JE 
DESETAK REFLEKTORA KOJE JE USMJERIO U NAŠU ZGRADU PA NAM JE ZAGADIO 
STAMBENI PROSTOR NEDOPUSTIVO JAKOM SVJETLOŠĆU. Tražimo i da se u istoj ulici 
nepravilni priključak struje od naše zgdrade na Karuba konobu izmjesti, kao i 
njegova reklama za koju je potrebu bez pitanja nas stanara bušio zid zgrade. NAD-
ALJE TRAŽIMO DA SE PROVJERI ZAŠTO SU ISPILANE DVIJE PALME ISTO TAKO U 
NEKADAŠNJEM PARKU, do ovoga u ulici Elizabete KONTROMANIĆ A DJELOM I U 
Rivnici I DA LI JE VLASNIK Skale otrovane palme platio po cijeni od 5800 eura ili 
pojedini građani mogu uništavati bez posljedica. ISTI JE ODNIO TRI KLUPE IZ 
NEKADAŠNJEGA PARKA A ČETVRTA JE NEDOSTUPNA. Također tražimo da vlasnik 
Skale izmjesti nestručno postavljene odvode struje ispod naših nogu nu ulici 
RIVICA4.jer ide preko ulice u njegov novi wc također da nam isti vlasnik nadoknadi 
štetu koju nam je učinio ukopavajući svoj wc u naš prostor RIVNICE 4 u kojemu je 
bio gromobran te je naša zgrada ostala bez gromobrana i mogućnost ugradnje 
novoga na starom mjestu. 

ŠRC Ravnice, Marka Marulića 5, Zadar
#2
Postavljanje rasvjete za sportsko igralište u sklopu ŠRC Ravnice
Rasvjeta je potrebna za funkcioniranje sportskog igrališta u sklopu ŠRC Ravnice.

Perivoj kraljice Jelene Madijevke
#3
O ljepoti ovog perivoja (pretvoren iz obrambene utvrde ) u središtu starog grada 
mnogo toga vidljivo je i poznato.
Malo je zamjetno a vrlo je važno jest zaštita od pada s visine u dubinu. Ovaj dio nije 
na cijelom opsegu prostora perivoja na odgovarajući način proveden. Vidljivo je to s 
pročelja odnosno ulaza u perivoj s lijeve strane po rubu kamenog vijenca parka do 
sjeveroistočne strane. Naime na ovom dijelu nedostaje zaštitna ograda , a ista i vrlo 
lijepa stara ograda postoji na jugozapadnoj strani. Na pojedinim mjestima visina 
kamenog vijenca od podnožja ne prelazi 0,40 m. Jednako tako je nedostatak 
zaštitne ograde na vrlo niskom suhozidu parka s unutarnje strane (pored ugostitel-
jskog prostora Ledana). I ovdje je velika opasnost od pada s visine u dubinu ( 
skladište Čistoće d.o.o.). Prije 2 godine upravo je na ovom dijelu perivoja stradala 
mlada osoba u večernjim satima, padom u prostor skladišta Čistoće. Obzirom da je 
cijeli perivoj i ugostiteljski obrt otvoren cijele godine, a ljeti u njemu boravi veliki 
broj osoba, nužno je hitno i kvalitetno postaviti nedostajuće zaštitne ograde i 
branike. Ovim će se omogućiti siguran i nesmetan posjet i boravak perivoju i ugos-
titeljskom obrtu, a pri tome zaštiti od mogućih nezgoda i stradanja u najvećoj 
mogućoj mjeri.

PRISTIGLI 
PRIJEDLOZI

     



Bedemi zadarskih pobuna

#4
Zadrani su ponosni na ove srednjovjekovne obrambene zidine , prepoznate i 
uvrštene na popis svjetske baštine UNESCO. Ovo novo lice grada postaje već sada 
omiljeno šetalište jer pruža posjetitelju ugođaj i osjećaj lijepog pogleda i smiraja. Pri 
ovom uređenju nisu u potpunosti provedene zaštitno-sigurnosne mjere na pojedin-
im mjestima. One se moraju žurno dopuniti na mjestima gdje nedostaju, jer će 
tijekom godine a naročito ljeti ovdje prolaziti veći broj posjetitelja, različitih dobnih i 
ranjivih skupina ( djeca,starije osobe, invalidi i dr.). Nedostaci se uglavnom odnose 
na donji dio zidina -prema tržnici i prilazu Narodnog lista. Zaštitne ograde su i /ili 
nedovoljne visine, nemaju rukohvate ili uopće nedostaju, ili su izrađene od pletene 
žice nedostatne čvrstoće. Na mjestima gdje nedostaju ili su neodgovarajućeg 
materijala ili oblika, predstavljaju izvor opasnosti od ozljeda ili pada u dubinu.
Prije obnove zidina bilo je padova s teškim posljedicama, pa ih je korisno svesti na 
najmanju moguću mjeru, poštujući sve zaštitno-sigurnosne mjere javnog prostora. 
Ovdje ću slikovito predstaviti nekoliko uočenih opasnosti , a kao smjernica u skorom 
popravku ili dopuni. Nadam se da su vam ove i slične dobronamjerne primjedbe 
korisne svima nama, a investitoru obveza da ih što prije otkloni. 

6.  POSTAVLJANJE ZAŠTITNIH OGRADA I 
BRANIKA - (2)

7. POSTAVLJANJE HORIZONTALNE 
SIGNALIZACIJE - (1)

8. UREĐENJE DJEČJIH IGRALIŠTA - (2)

Dječje igralište i prostor za vježbanje na otvore-
nom te zelenih površina u "svakom dvorištu"  

#6 i #7
Ukoliko želimo sačuvati život na poluotoku, jedan od prioriteta nam moraju biti 
ulaganja u stvaranje što je moguće boljih uvjeta za život mladih te obitelji s djecom. 
Poluotok je pun “skrivenih” dvorišta koja su nekad imala barem malu zelenu 
površinu te koš, gol ili ljuljačku, a danas su uglavnom zapuštena ili u potpunosti 
svedena na divlji parking te su kao takva neadekvatna za korištenje stanarima. S 
iznosom od 240.000kn, koliko predviđa projekt KVARTipo, možemo urediti površine 
za obitelji i djecu te vježbanje na otvorenom u gotovo svakom dvorištu na polu-
otoku kojeg stanari prijave u projekt, a mi ovim putem predlažemo obnavljanje 
igrališta i koševa u dvorištima koja su i ranije imale slične sadržaje te u njima nije 
potrebna izrada nove projektne dokumentacije.

Riva - od Crkve Sv. Frane do 
Foruma

#5
Prijedlog-ležeći policajci od crkve Sv. Frane do Foruma. 



Gradski park Gospe od zdravlja
#8 I #9
Uređenje parka Gospe od zdravlja započelo je prije više godina postavljanjem bisti 
istaknutih zadarskih i hrvatskih domoljuba:Mihovila Pavlinovića, Šime Budinića, 
Jakova Čuke, Ive Prodana, Jurja Biankinija, Mihovila Klaića i dr. Pri tom uređenju nije 
u potpunosti završena cjelokupna pješačka podloga parka-pješačke staze, odnosno 
nije uklonjena asfaltno-betonska podloga i zamijenjena novom od �nog kamenog 
bijelog tucanika. Navedena podloga je dotrajala, ispucala, nabubrena i neravna te 
predstavlja opasnost od ozljede za šetače i pješake. Taj naš lijepi, mali park s crkvom 
Gospe od zdravlja, Tri bunara, Malim Arsenalom i okolnim zgradama, predstavlja 
izuzetnu spomeničku i povijesnu baštinu u srcu starog grada. Stoga je ovdje nužno i 
korisno s malim �nancijskim sredstvima već do proljeća ukloniti preostalu asfalt-
no-betonsku podlogu i zamijeniti je podlogom �nog kameno-bijelog tucanika. Na 
taj način park će dobiti novo ruho u izvornom, prvotnom obliku, na ponos i ljepotu 
svim njegovim posjetiteljima. 

Ulica obitelji Stratico 1, Poluotok (ispod 
stare tehničke škole)

#10
Uređenje prilaza Udruzi tjelesnih invalida Zadarske županije-Zadar te DV Radost ( 
područni objekt Galeb) zbog problema uslijed oborinskih voda od sliva Crkve Sv. 
Šime i Trga Petra Zoranića na kojem se nalaze ugostiteljski objekti. Problem pred-
stavljaju i neravnine na samo ulazu u prostorije Udruge.

Ulica Domovinskog rata i ulica F. Tuđmana 
iznad ljepotice i iznad gradske knjižnice 

#11
Vrlo opasni prijelazi preko ovih dviju cesta na navedenim lokacijama. Prijedlog je 
podvožnjak ili neki most ili ležeći policajci prije pješačkih prijelaza.

obala Petra Krešimira IV, Riva
#12
Uređenje šetnice i staza između drvoreda te dodatna dječja igrališta i ostali javni 
sadržaji na rivi (obala Petra Krešimira IV.). Za vrijeme izvođenja radova rekonstrukcije 
obalnog pojasa rive, promet pješaka se postupno preusmjerava na nedovoljno 
uređen put između drvoreda koji je posebno u zimskim mjesecima, pun lokvi i blata 
stoga je nužna hitna intervencija gradskih službi kako bi navedenu šetnicu pripremi-
li za adekvatan prihvat pješačkog prometa kojem će biti izložena slijedeće dvije 
godine. Uz obnovu šetnice između “dva drvoreda”nameće se i potreba obnove 
puteva koji se protežu kroz zelene površine, a preporučamo i postavljanje dodatnih 
dječjih igrališta, “pametnih klupa”, javnih špina za vodu te postavljanje sprava za 
vježbanje na otvorenom kako bi prostor infrastrukturno približili svakodnevnim 
potrebama građana.

11. UREĐENJE JAVNIH ZELENIH 
POVRŠINA - (2)

12. UREĐENJE PJEŠAČKIH STAZA I 
PJEŠAČKIH ZONA - (3)



Igralište Kapetanski

#13
Park/Igralište Kapetanski u prijektu KVARTipo može biti kategoriziran kroz više 
kategorija, a predstavlja jednu od omiljenih lokacija za sport i rekreaciju u našem 
gradu. Nažalost, zbog spleta okolnosti igralište je gotovo dva desetljeća zapušteno 
iako se godinama izrađuju planovi za njegovu obnovu. Nakon konzultacija s građan-
ima smo primjetili kako je uređenje igrališta Kapetanski prioritet mnogima od njih te 
ćemo ovaj prijedlog u sklopu ptojekta KVARTipo tretirati kao prvi izbor našeg MO-a. 
Na samoj lokaciji potrebno je više intervencija od kojih su najbitniji zahvati na 
obnovi samog terena, uređenje tribina, popravak rasvjetnih stupova i električne 
mreže, uređenje pristupnih puteva te nabavka dva koša i dodatne opreme za 
vježbanje na otvorenom. Ukoliko bi planirani trošak prelazio iznos predviđen 
projektom KVARTipo ostatak sredstava možemo osigurati u suradnji s Gradom 
Zadrom, Sveučilištem, Pomorskom školom, OŠ Petar Preradović te u suradnji sa 
zainteresiranom javnosti. I ovom prilikom kao predsjednik MO Poluotok Vam izraža-
vam spremnost da svoje iskustvo, znanje i vrijeme volonterski stavim na raspolagan-
je kako bi ovaj projekt uspješno realizirali u suradnji s brojnim građanima koji su 
spremni volontirati te materijalno podržati ovaj projekt.

13. POSTAVLJANJE ŠPORTSKE 
OPREME - (1)

"Nova" riva (obala Petra Krešimira IV)

#14
Iako smo za područje Rive u sklopu projekta KVARTipo već prijavili prijedloge uređenja 
šetnice između dva drvoreda te prijedlog za postavljanje javnih slavina za vodu, na 
prijedlog građana te članova Vijeća MO Poluotok, smatramo bitnim odvojeno prijaviti 
prijedlog za uređenje te postavljanje sprava za vježbanje na otvorenom na nekoj od 
zelenih površina koje se protežu dužinom rive. Ne treba posebno naglašavati kako je 
obala Petra Krešimira IV. možda i najfrekventnija lokacija u županiji te bi ovakav sadržaj 
predstavljao podizanje životnih uvjeta domaćim ljudima te studentima ali i dodatan 
sadržaj posjetiteljima.

14. POSTAVLJANJE SPRAVA ZA 
VJEŽBANJE NA OTVORENOM - (1)

Uređenje površine od ulice I.T. 
Zanottija do ulice Grgura Mrganića

#15
Uređenje tzv “Zelenog trga”. Radi se o povišenoj površini koja se sa svoje južne strane 
nastavlja na Forum, a proteže se od ulice I.T. Zanottija do ulice Grgura Mrganića. 
Posljednja je to velika zapuštena površina u samom centru grada te zahtijeva hitnu 
intervenciju u suradnji više Gradskih službi. A) Uređenje prilaznih stepenica uz crkvu 
svetog Ilije, uređenje pristupnog puta te postavljanje zaštitne ograde u ulici I.T. Zanot-
tija. B) Uređenje i osvjetljenje zelene površine te izrada projekta za postavljanje dječjeg 
igrališta C) Pronalazak pravnog modela za uređenje zapuštene površine koja se 
trenutno koristi kao parking za stanare.

17. UREĐENJE TRGOVA - (2)



poljana Šime Budinića

#16
Tijekom posljednje obnove poljane Šime Budinića uklonjena su dva reda stabala. 
Građani često izrazuju nezadovoljstvo takvim riješenjem stoga smatramo bitnim da i 
ovaj prijedlog uvrstimo u popis potencijalnih projekata koji će biti realizirani iz 
sredstava pilot projekta KVARTipo.

17. UREĐENJE TRGOVA - (2)

Poluotok

#17
Izrada projekta prometnog riješenja biciklističkih staza - Poluotok
U zemljama EU iznimna važnost se pridaje osiguravanju preduvjeta za sigurno 
korištenje bicikala u javnom prometu, a s ciljem poticanja građana na tjelovježbu te 
smanjenje prometnih gužvi i emisija štetnih plinova. Zadar je po kon�guraciji terena 
idealan za korištenje bicikli no problem je nedovoljan broj označenih biciklističkih 
staza. Na području pješačkih zona MO Poluotok trenutno je zabranjena vožnja 
biciklima i sličnim prevoznim sredstvima te su biciklisti primorani voziti po promet-
nicama koje nisu pripremljene za promet bicikala čime ugrožavaju svoju sigurnost 
te sigurnost svih sudionika u prometu. Stoga smatramo bitnim da se u koordinaciji s 
policijom te nadležnim službama Grada Zadra krene u proces planiranja trase 
buduće biciklističke staze oko poluotoka, a koja bi se mogla nadovezati na buduću 
mrežu biciklističkih staza. 

19.  PROJEKTIRANJE - (1)

25. OSTALO - (8)

Skala u ulici Elizabete Kontromanić

#18
U ime stanara Rivnica 4 ZD, tražim da svjetla koje je re�ektore usmjerio u našu zgradu i time 
zagadio svjetloću naš stambeni prostor pod hitno izmjeste, da grad naplati štetu za otrovanje 
sedam grana lovora koji je dopirao do naše zgrade iznad prvoga kata. Da se zabrani rad 
opasnog dječjeg igrališta za strance u ljetnim mjesecima jer nam velika količina prašine pada 
po balkonima i ulazi u stanvoe i ne možemo otvarati prozore već sušimo robu nakon što 
operem svakodnevno oko ponoći balkone od prašine. Molimo da karuba izmjesti priključak 
struje s naše zgrade jer je taj priključak ilegalan. Molimo da prestane sa zagađivanjem naših 
stambenih prostora nedopustivo jakim re�ektorima te da mu naložite da ih makne. Nadalje, 
molimo da Skala vrati tri klupe u dio parka kojega bi trebalo urediti da građani kao nekada 
mogu tu sjediti. Molimo da metalnu ogradu od lijevanoga željeza dovede u prijašnje stanje jer 
ju je nepotrebno isjekao. Molimo također da Gradu plati dvije palme koje je otrovao kemikali-
jama. Nadalje tražimo da nam nama stanarima popravi gromobran kojega je prerezao u 
uzemljenju i nekoliko metara kabela bacio u smetlište a sve da sebi WC ukopa u naš dio 
predviđen za uzemljenje gromobrana. Naša je zgrada Rivnica 4 u opasnosti od groma stoga 
molim da se ta opasnost otkloni o trošku vlasnika Skale. Nadalje točno ispod naših nogu u 
Ulici Rivnica 4 najobičniji kabel za struju je ugrađen, pa kada kamioni donose drva taj je kabel 
već pukao i predstavlja opasnost za naše i živote građana za vrijeme kiše. Evo ovdje nema 
puno posla i nema posebnih troškova osim da se kod naših vrata stave sjenila a dvije ogromne 
ulične svjetiljke. Radi svega gore navedenog smatram da je jedini troška dva sjenila na uličnoj 
rasvjeti kod vrata RIVNICA 4 Zadar. Sve štete su napravili oni koje sam vam imena poslala p ih 
nka isprave odnosno plate. Hvala na razumijevanju!



plato kod crkve sv Donat 

#19
Poštovani, Predlažem da se osmisli onaj plato kod crkve sv Donat na kojem je bunar. 
To je jako lijepi prostor ali je prazan i turistima je iz nekog razloga neatraktivan. Svi 
turisti ali i domaći taj dio ne koriste već pretrpavaju šetnicu i rivu a taj dio u samoj 
jezgri zaobilaze. Moj prijedlog da se na tom dijelu napravi neka velika fontana po 
mogučnošću s glazbom i osvjetljenjen tako na glazba prati "ples" vode iz fontane. to 
bi svima bilo atraktivno i ljudi bi tada uživali sjediti tamo i promatrati. Znam da je to 
vjerojatno skupo ali kako je Pozdrav suncu postao poznat i privukao mnogi broj 
turista tako bi se i ova atrakcija mogla privući velik broj ljudi. drugi prijedlog je 
ustvari za obale i lućice a tiče se povratka povlaštenih mjesečnih karti za drugo 
vozilo u domaćnstvu u iznosu 50 kn. 

više lokacija

#20
Uređenje zapuštenih fasada i pročelja napuštenih zgrada
Uređenje fasada te statički nesigurnih napuštenih zgrada
Problem trajno zapuštenih pročelja nekih zgrada na poluotoku je tema koja se 
rasteže godinama, a uz vizualni kontekst u nekim slučajevima predstavlja i ozbiljnu 
sigurnosnu prijetnju prolaznicima. Predlažemo da u takvim slučajevima Grad Zadar 
hitno krene sa sanacijom te preuzme troškove obnove, a putem svojih pravnih 
službi naknadno ustanovi Vlasnike objekata te modele naknade troškova ukoliko je 
to moguće. Za projekt KVARTipo ovim putem primarno prijavljuemo obovu statike 
zapuštene te statički nesigurne zgrade na adresi ulica Matice dalmatinske. Radi se o 
zgradi koja se naslanja na bivši "ca�e bar Jazz" te propada desetljećima. Iz vani je 
golim okom vidljivo urušavanje krovišta, unutarnjih eteža te napuknutost nosivih 
zidova, a uz prijetnju stanarima okolnih zgrada predstavlja i prijetnju sigurnosti 
prolaznika te djece koja pohađaju obližnju Osnovnu školu Petar Preradović. 
Napominjemo kako bi jedan malo jači potres gotovo sigurno doveo do potpunog 
urušavanja zgrade. Isto tako, u ovu kategoriju bi svrstali i uređenje fasada zgrada 
koje nisu obnavljane više od 40 godina, a kakvih je najviše u Kampo Kaštelu i Varoši.

ulica Braće Vranjanin 4

#21
Poštovani, Ovim putem Vam se obraćam s idejom za vrlo sitno , a efektno komunal-
no ulaganje u dvorište nekoliko zgrada u ulici Braće Vranjanin 4.( Kalelarga, pozadina 
iza OTP banke, Tiska, Erste...) U nocnim satima u navedenom dvorištu ne postoji 
nikakva rasvjeta.Pretpostavljam da je tu previše poduzeca koji upravljaju
pojedinim zgradama, pa nema nekog konsenzusa da zajedno nastupe. Ja to vidim 
kao priliku da kao običan stanar molim za jednu centralnu ambijentalnu lampu, 
možda i poneku solarnu u zidove dvorišta, ništa blještavo, tek toliko da se ne ubije-
mo ni mi, ni brojni turisti koji tu obitavaju, po mraku do ulaza. Za kvart i po!
Nadam se pozitivnom odgovoru.
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Obala kralja Petra Krešimira IV.

#22 i #23
Postavljanje punktova za besplatnu pitku vodu
Predlažemo da se javne špine postave na nekima od najfrekventnijih lokacija u 
gradu: na Rivi, u perivoju Vladimira Nazora i uz sportsko-rekreacijska igrališta na 
Višnjiku. Uz te tri prioritetne lokacije, javne špine valjalo bi postavljati i u druge veće 
javne parkove (park Vrulja), šetališta (npr. Muraj), plaže i rekreacijske zone, luku i 
kolodvor. Sve navedene lokacije imaju izrazito veliki broj svakodnevnih korisnika, a 
nedostaje im mogućnost konzumacije besplatne pitke vode. Javne špine/kan-
ele/česme predstavljaju komunalni, javnozdravstveni i civilizacijski standard, a dio 
su i zadarske urbane tradicije. Unatoč tome, Zadar je grad s izrazito niskom dostup-
nošću besplatne pitke vode u javnom prostoru. Povijesne špine glavnom se ne 
održavaju, a nova mreža punktova za besplatnu pitku vodu nikad nije izgrađena. S 
predložene tri grad bi napravio prvi iskorak i odgovorio na stvarnu potrebu građa-
na.Mikrolokacije unutar tri predložene točke u gradu treba odrediti vodovod, vodeći 
računa da su špine lako dostupne i vidljive. Pritom predlažemo da se postave tipski 
modeli javih česmi i to oni koji bi zadovoljavali sve suremene standarde tj. da je 
voda jednostavno i praktično dostupna za konzumaciju za sve dobne skupine (bez 
prevelikog saginjanja), da postoji mogućnost točenja u boce te da postoji izdvojeni 
pristup vodi za životinje. Predlažemo i da česme sadrže grb grada i natpis „Pitka 
voda“. Moguće je postaviti i neki od modela s tržišta. U prilog prijedloga ističemo i 
da Europska komisija od 2018. godine potiče gradove u EU da postavljaju javne 
česme kao komunalni, javnozdravstveni i civilizacijski standard, a što je i osobito 
važno u kontekstu klimatskih promjena i smanjenja upotrebe plastične ambalaže i 
sprječavanja zagađenja mora plastikom. Za ilustraciju, za ljetnih temperatura, tisuće 
sportaša i rekreativaca, u gradu sporta kakav je Zadar, nemaju pristup pitkoj vodi u 
javnom prostoru uz sportske terene na Višnjiku. To treba ispraviti i djeci, mladima i 
starima omogućiti da se osvježe i popiju vodu koja je javno dobro i ljudsko pravo.

frekventne lokacije duž Poluotoka

#24
Izgradnja vodovodne infrastrukture za besplatno javno korištenje
Smatramo nedovoljnim da na području poluotoka imamo samo jednu javnu slavinu 
za vodu te predlažemo da se na više frekventnih lokacija postave javne “špine”. 
Predlažemo lokacije poput "nove" i "stare" rive, "Muraja", trgova, na Kalelargi, u 
blizini dječjih igrališta, u parkovima te na drugim frekventnim lokacijama.
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crkva Sv.Frane do Foruma

#25
Pozdrav, ovim putem želim dati nekoliko prijedloga za Poluotok. Ležeći policajci na 
potezu od crkve Sv. Frane pa do Foruma jer se tu redovito u večernjim satima, 
posebice ljeti, neki vozači zalijeću i voze jako brzo, a pješaci prolaze i vozila ulaze i 
izlaze s parkinga. Drugi prijedlog: obnova dječjeg igrališta na rivi. Hvala, lijepi 
pozdrav! 
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